
 

 

 

  

Mag ik u voorstellen: 

 

In dit nummer >>> 

Kalender en activiteiten 

aan de Australian Shepherd Fedde 

De Australian Shepherd: Fedde 

Flyball 

Activiteiten Animal Event 

Extra pagina: AKC 50 jaar! 

Wil je meer zien van Flyball? 

In het weekend van 4 + 5 mei geeft 

Flyball commissie een demonstratie en 

workshop op het Animal Event. Dit 

wordt gegeven op het terrain van 

Safaripark Beekse Bergen. 

 

Animal Event 3,4 en 5 mei 

Ben jij gek op dieren? Dan is Animal 

Event echt iets voor jou. De zestiende 

editie van het event voor dierenliefheb- 

bers uit Nederland en Belgie vindt plaats 

in de Beekse Bergen in Hilvarenbeek 

(vlakbij Tilburg). Van konijnen tot 

paarden, van katten tot reptielen, er is 

voor ieder wat wils! 

Laat je verrassen door spectaculaire 

dierenshows, doe mee aan interactieve 

workshops, geniet van heerlijk eten op 

de sfeervolle foodcourts en ontdek 

unieke producten in de vele shops. 

Animal Event 2024 is een dag vol plezier 

en verwondering voor jong en oud. En 

het beste van alles? Je mag je hond 

gewoon meenemen! 

Meer informatie: www.animal-event.nl 

Deze hond komt niet uit Australië, maar is in de Verenigde Staten ontwikkeld als 

veelzijdige herdershond voor op de farms en de uitgestrekte ranches. De Aussie is 

een gelijkmatige, vriendelijke hond met een groot uithoudingsvermogen en sterke 

hoed- en drijfinstincten. 

Karakter: leergierig, slim, intelligent, waaks, 

alert, wat terughouden naar vreemden. 

Gehecht en trouw aan zijn gezin. Zeer 

evenwichtig. De Australian  

Shepherd is een gedreven werk- 

hond die door sommige een  

Echte workaholic genoemd 

wordt. Deze hond word bij- 

zonder vervelend als hij niks 

te doen heeft. 

 

Rasvereniging 

Australian Shepherd Club Nederland 

Website: www.ascn.nl 

Bron: Raad van beheer 

 

Fedde is nog steeds een fanatiek lid van ons 

competitive team in de Flyball. Hij loopt 

altijd de sterren van de hemel, vaak in 

combinatie met zijn vriendje Edge, een  

                    Border Collie. Ook heeft hij een  

                    Beetje een crush op Zoey, een  

                    Sheltie uit zijn team. Nou Fedde 

    dat mag hoor ook als je al 11 jaar 

                   bent. 

 

Deze prachtige foto in het midden van de  

Tekst is onze prachtige Fedde! 

Fedde is dus een Aussie, een reu van 11 jaar 

oud. 

11 jaar al, maar Fedde gaat nog zeker niet 

achter de geraniums zitten hoor. 

het gezin. Hij gaat graag met zijn gezin op 

vakantie in de sneeuw. 

Verder loopt deze prachtige hond ook wel 

eens mee in een show. In 2023 kreeg Fedde 

een eervolle vermelding. 

Zie foto boevenaan: 

11 Years old veteran in good condition and 

constitution, lovely expression, moves like a 

young dog in sidegait, overall a very cared for 

veteran. Bron: Onlinedogshows.eu 

 

 

 

 

Fedde woont samen met een 

“broertje” Aussie Luxx van 2 

jaar. En drie mensenkindjes in  

In het hondenhok 

Algemene kynologenclub “Waterland” 

http://www.ascn.nl/


 

vraag de experts >>> 

Wij zijn op zoek naar vrijwillegers die  willen 

helpen op die mooie feestdag,  

Maar we zoeken ook mooie foto’s, verhalen 

en/of anekdotes. 

Ideeen en/of suggesties, alles kunt u aan ons 

kwijt! 

Want door onze leden en vrijwilligers staan we 

nu hier! En we willen graag nog eens 50 jaar 

door… 

 

De Algemene Kynologenclub “Waterland” werd medio 1975 opgericht 

met erkenning van de Raad van Beheer op Kynologisch Gebied in 

Nederland (de overkoepelende organisatie van alle kynologenclubs en 

rasverenigingen). 

In die tijd was de vereniging een kleine club van liefhebbers met slechts 

enkele tientallen leden. 

 Vanaf 1977 startte de vereniging met het geven van 

cursussen voor gehoorzaamheid en gedrag op verzoek 

van vele hondenbezitters. 

In het begin werden deze gegeven op het zogenaamde 

IJsbaanterrein. Een locatie die echter 5 maanden van 

het jaar niet te gebruiken was omdat deze dan te 

drassig werd of onder water stond. 

 

Vanaf 1980 werden de cursussen gehouden in de 

Kalverenhal op de Koemarkt te Purmerend. Die werd 

al heel snel te klein bevonden gezien het feit dat in 

korte tijd ook geoefend werd op de parkeerterreinen 

en op de openbare weg. 

 

Het aantal deelnemers liep op van 50 combinaties per 

seizoen in 1980 tot 150 combinaties per seizoen in 

1983. 

 

Het ledental van de vereniging groeide naar bijna 400 

leden. In 1984 verhuisde de vereniging, in overleg met 

het gemeente bestuur, naar de tijdelijke locatie het 

Karekietpark. 

Hier werd gebruik gemaakt van een voetbalveldje van 

50 bij 70 meter, behorend bij een lagere school, 

midden in een woonwijk. (Het woord tijdelijk bleek 

achteraf een ruim begrip). 

Toen op een bepaald moment het Karekietpark 

omgeploegd en opnieuw ingezaaid werd, moest de 

Kynologenclub daarom voor haar vier uur durende 

trainingen uitwijken naar het Leeghwaterpark, in de 

buurt van wijkcentrum De Trekschuit.  

 

Omdat het ledenaantal van 1984 tot 1992 explosief 

was gestegen tot meer dan 800 leden en er ieder 

lesseizoen, inmiddels drie seizoenen per jaar, bijna 

300 cursisten met hun hond liepen, was 

 

ruimtelijk gezien het terrein in het 

Karekietpark te klein om daar alleen op de 

zondagochtend te kunnen lesgeven. 

In die tijd kwam ook in Purmerend het 

fenomeen hondenproblematiek op i.v.m. 

stijgend hondenbezit. Er werd voorgesteld de 

kynologenclub Waterland bij de ontwikkeling 

van gedragsregels en voorzieningen voor 

honden te betrekken en het belang van het 

volgen van een cursus “gedrag en 

gehoorzaamheid” werd sterk naar voren 

gebracht. 

 

In dit tijdsbeeld vond er vanaf 1988 overleg 

plaats met de gemeente voor nieuwe 

huisvesting en in 1991 ging er een officieel 

verzoek uit voor kopen of huren van een 

perceel grond. 

Dit stuk grond werd gevonden aan de 

Westerweg 68a.  

Na vele procedures i.v.m. vergunningen en 

wijzigingen van het bestemmingsplan werd in 

de loop van 1995 uiteindelijk het terrein aan de 

Westerweg in gebruik genomen. Om in detail 

te treden: in november 1994 kwam er gras 

opzetten ( 6 sprietjes, zo luiden de notulen) en 

de eerste kantine naderde de staat van 

voltooiing. 

 

Gedurende 1995 en de jaren erna was er sprake 

van voortdurend herinrichten, opruimen, 

herschikken, zeecontainer erbij etc. en weer 

opruimen en herinrichten…… 

 

Nadat er in 1999 o.a. iemand door de vloer was 

gezakt (wat een permanent probleem bleef) en 

de emmertjes water rijkelijk gevuld werden als 

het regende kwamen er in 2000 de eerste 

plannen voor een nieuwe echte kantine, met 

een betonnen vloer en een waterbestendig dak. 

In 2001 werd een en ander concreet uitgewerkt 

a.d.h.v. wensen, beschikbare muntjes etc. 

In 2002 kwam vervolgens de bouwvergunning. 

De bouw verliep voorspoedig en op 18 oktober 

2003 is na heel veel inspanning, veel eigen 

“werk” (ook onder subtropische 

omstandigheden) het nieuwe gebouw in 

gebruik genomen. 



 


